

Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 1 – Præstehaven

Tirsdag d. 6. december 2016

Tilstede: Susanne, Nick, Frederikke (ref.), Shahab, William og Rino

Pkt. 1. Beboerhenvendelse

Ingen

Pkt. 2. Siden sidst fra administration og varmemester

Rino oplyser at der stadig mangler at få lavet el i tre opgange.

Derudover vil der d. 13. december 2016 blive renoveret kælderrum, de pågældende lejere har fået besked herom.

Rino oplyser derudover at arbejdet med at fjerne noget af en halvmur ved garageanlægget er blevet sat på standby grundet indsigelser fra grundejerforeningen Præstehaven 1-49.

Der bliver afholdt møde med bestyrelsen, direktør Allan Søstrøm og organisationsbestyrelsens formand Else Christensen d. 11. januar 2017, således at sagen kan blive oplyst – der er i den forbindelse blevet bedt om at der medbringes et matrikelkort over området.

Pkt. 3. Siden sidst fra formand og bestyrelse

Susanne oplyser, at dialogmødet omkring en evt. sammenlægning af afd. 1 og afd. 2 er blevet aflyst, da afd. 2 ikke længere er interesseret heri, da det vil medføre en økonomisk byrde for dem.

Dog vil vi fra bestyrelsen se på, om der evt. skal afholdes uformelle møder med afd. 2 et par gange om året.

Pkt. 4. Evt.

Det aftales at der inden for en uge skal skrives referat af bestyrelsesmødet, som herefter skal sendes til de andre bestyrelsesmedlemmer som har 3 dage til at kommenterer, før det sendes til Østjysk Bolig.

Bestyrelsen vil gerne have en liste af administrationer om, hvilke lokaler der lejes ud i afdelingen og hvilke indtægter afdelingen har heraf samt oplyses om hvorledes aftalen er omkring garageanlægget, pris, aftale og hvor mange af afdelingens lejere der benytter sig af garagen.